
 

 
ZÁPIS 

z kolegia děkana FCHI konaného dne 10. května 2011 
 
 
Přítomni:  prof. Labík, prof. Urbanová, doc. Řehák, prof. Urban, doc. Grosová, 

doc. Hofmann, prof. Procházka, doc. Turzík, prof. Schreiber, Ing. Fišer, 
doc. Jahoda, prof. Matějka, Ing. Klaudisová 

 
 
1/ Děkan prof. Labík: 
 

z KR 

 Při projednávání Kolektivní smlouvy bylo dohodnuto, že prostředky pro rozvoj 
lidských zdrojů budou ve formě zvláštní odměny nebo jako poukázky na nákup lístků 

 Bude nově vytvořena mzdová třída V5 – zařazení pro pracovníky s bakalářským 
titulem 

 Ing. Zubov byl zvolen místopředsedou senátu a zástupcem studentů v KR 

 Hrozí posunutí oprav B I + BII 

 Byl projednáván návrh řešení situace výpadku el. energie – náhradní generátor x 
záložní zdroj, fakulta preferuje řešení pomocí lokálních UPS 

 Po 1. 7. 2011 je nutno provést kontrolu výsledků zařazených za loňský rok do RIVu 

 Dne 18. 5. 2011 se uskuteční schůzka o nové verzi OBD, kde nově budou zařazovány i 
výsledky z RIVu 

 Aktualizace studijního řádu - zjednodušení svolávání státních zkušebních komisí 
pro bakalářské a magisterské studijní programy, není povinnost jmenovat komisi dva 
měsíce předem, komise se může skládat ze členů jmenovaných na období působnosti 
děkana, zkušební komise pro každý termín SZZ je svolávána vedoucím ústavu.  

 Podáno 40 projektů FRVŠ, naše fakulta 13 

 Informace o nové výzvě OPPA, pouze jediný projekt pro fakultu, postup budou 
koordinovat prorektor a proděkani pro pedagogiku 

 
KD 

 Pozitivní hodnocení naší školy v Lidových novinách-Akademia 

 Návrhy OPPA- zaslat proděkanovi doc. Jahodovi do pondělí 16. 5. 2011 

 Rekapitulace zbývajících podkladů pro VR FCHI: 
 Akreditace nového studijního programu Marketing a prodej farmaceutických 

výrobků 
 Nehabilitovaní členové komise SSZ a SDZ 
 Komise habilitace Ing. Svozil 

 Nostrifikace, kolegium vyčká na vyjádření Prorektora pro vědu a výzkum 
k nostrifikacím u studentů doktorského studia.  

 Ve dnech 27. 5. a 10. 6. 2011 vždy od 8:00 do 12:00 – pracovní semináře 
v konferenčním centru Sázava na kolejích Jižního města, program – zavedení systému 
hodnocení akademických pracovníků. Účast vedoucí ústavu, zástupce akad. senátu, 
děkan, proděkani a tajemník 



 Kolegium rozhodlo přihlásit jako nejlepší dizertační práce pro ocenění cenou Nadace 
Preciosa – práci RNDr. Ing. Pavla Řezanky, Ph.D., který obhájil 21. 10. 2010 práci na 
téma „Vliv kovových nanočástic na interakce v roztocích a na površích" 

 Byla znovu diskutována metodika rozdělování mzdových prostředků. Na návrh 
děkana bude posíleno rozdělování dle výzkumných záměrů. Prostředky na odměny 
přímo z VZ budou úrovni 50 % loňské skutečnosti, zbývající prostředky budou 
rozděleny podle dříve dohodnuté metodiky zahrnující tvůrčí a pedagogický výkon 
ústavů. Děkan fakulty projedná s vedoucími ústavů způsob čerpání přidělených 
prostředků.   
 

 
2/ Věda a výzkum, proděkanka prof. Urbanová: 
 

 Přijímací řízení pro DSP. Přijato 22 studentů. Další přijetí jsou po řádném přijímacím 
řízení (svolat komisi) možná.  

 OBD. 18.3. 2011 ve 14 h proběhne na VaV presentace OBD 3, účastní se proděkanka, 
ing. Štěpán Hovorka, a podle možností  ing. Vladimír Scholz (444)  

 Akce.  Workshop k posílení spolupráce ÚJV a CV Řež s technickými univerzitami, 
24. 5. 2011 9.30-12 h v zasedací síní ÚJV Řež, určeno pro odborné a výzkumné 
pracovníky, doktorandy, studenty vyšší ch ročníků. 

 Výroční zpráva. Proděkanka požádá o zařazení informací o některých dalších 
významných pracovištích z naší fakulty, např. Laboratoř robotiky. 

 Návrh změny zkušebního řádu. Prof. Kolafa předal návrh změny zkušebního řádu 
týkající se státní doktorské zkoušky, který inicializovala oborová rada fyzikální chemie. 
Navrhuje, aby bylo ve zkušebním řádu explicitně uvedeno:  1. Alespoň jeden člen 
komise není z akademické obce VŠCHT, 2. O výsledku základní části se rozhoduje 
tajným hlasováním, v případě rovnosti hlasů rozhoduje předseda. Dále navrhuje 
změnu formuláře, aby obsahoval výsledky hlasování, podpisy skrutátorů, kladené 
otázky s jejich hodnocením. Kolegium považuje stávající předpisy za vyhovující, 
uvedené návrhy neodporují stávajícímu řádu a je možné je při státních doktorských 
zkouškách realizovat. 

 Komise RNDr. Svozila: Po konzultaci s předsedou oborové rady prof. Kolafou 
proděkanka navrhuje následující složení: předseda prof. Leitner, VŠCHT, prof. Skála, 
MFF UK, ing. Špirko, ÚOCHB, doc. Nachtigal,  PřF UK, prof.  Urbanová, VŠCHT. 
Kolegium nemá námitky. 

 Presentace nástrojů na evaluace výzkumu, strategické plánování směru výzkumu:  
SciVaI (Elsevier) 25. 5. 2011 VŠCHT, InCites dne 13.5.201, 10-12 h, BS4, spíše pro 
„strategické“ rozhodování , případní zájemci ať kontaktují proděkanku,  sdělí 
podrobnosti. 

 Studenti DSP v 7. roce studia. Do konce srpna musí obhájit disertaci následující 
studenti: Ing. Reková, Ing. Večerník (402), Ing. Záruba, Ing. Gavlasová (445), Ing. 
Kubát (445), v opačném případě studenti nejlépe podají žádost o ukončení studia. 

 
 

 
 
 



3/ Pedagogika, proděkan doc. Jahoda: 

 Vyzval k zadání témat bakalářských a diplomových prací do studentského 
informačního systému na akademický rok 2011/12. 

 Manuál pro tvorbu bakalář. prací uvedených na webu FCHI nebo VSCHT je pouze 
doporučený, povinné formáty jsou titulní strana a prohlášení studenta. Pro tisk titulní 
strany bak. Prací je nožné využít nové nabídky Vydavatelství VŠCHT, na adrese : 
http://sova.vscht.cz/vydavatelstvi/bakalarskaprace 
 
 
 
 
 

4/ Vnější vztahy a propagace, proděkan prof. Matějka:  
 

 Proděkan informoval, že ve dnech 23/2011 až 25/5/2011 navštíví fakultu v rámci programu 

Erasmus Dr. Levent Akyalcin. Je domluven předběžný program návštěvy. 

 Proběhly pohovory se studenty, kteří chtějí vycestovat v rámci programu Erasmus. Proděkan 

informoval, že nelze činit výjimky ze základních kritérií (především prospěchových), které 

studenti musí splnit jednotně v rámci celé VŠCHT. 

 Připravují se krátké texty na nástěnky fakult u rektorátu. 

 Fakulta se na pražském chemickém jarmarku v září 2011 bude presentovat dvěma stany, 

Jeden bude věnován fyzice a fyzikální chemii, druhý analytické chemii a chemickému 

inženýrství. 

 Na 17. června 2011 budou pozvání uchazeči o studijní program Chemie, program bude 

zahrnovat seznámení se studijním oborem, projektem CHEMnote a exkurzi na vybraná 

pracoviště, obdobně jako v loňském roce.  Detailní program exkurzí bude upřesněn.  

 

5/ Různé 

 
 
 
 
 

Termín příštího zasedání kolegia děkana bude 31. května 2011. 
 
 
        prof. Ing. Stanislav Labík, CSc. 
               děkan 

http://sova.vscht.cz/vydavatelstvi/bakalarskaprace

